
   

PROCES – VERBAL 

     Încheiat cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată,      

a Consiliului local  al Municipiului Târgu Mureş din data de 21 februarie  2024 

 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți online la ședință 15 consilieri. 

Absentează domnii consilieri   Portik Vilmos, Szabo Peter, Suciu Horațiu, Voicu Bogdan, Pescar 

Radu, Maior Sergiu, Moldovan Călin, iar dl. consilier Papai Laszlo și-a înaintat demisia din  

calitatea de consilier.  

Dl. consilier Kelemen: - Bună ziua!   Avem cvorum, suntem prezenți 14 consilieri, pe 

moment. Probabil că o să mai ajungă și alții. Dl. Tamasi a fost cumva exclus, dar a zis că revine, 

dar oricum, avem cvorum. Deci, stimați colegi, deschid ședința extraordinară a Consiliului local 

al Municipiului Târgu Mureș din data de 21 februarie.  

Pe ordinea de zi avem trei proiecte de hotărâre. Referitor la primele două, am avut ieri o 

ședință de informare. În prima fază, supun la vot ordinea de zi. Vă rog, la materiale o să avem vot 

nominal, ca să fie foarte clar, dar în acest caz o să întreb doar dacă este cineva împotriva ordinii 

de zi? - Nu. 

Dacă se abține cineva? – Nu 

Atunci ordinea de zi este aprobată în unanimitate. Mulțumesc foarte mult și trecem la cele 

trei, adică la dezbaterea punctelor.   

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre  privind avizarea Documentației de delegare  a gestiunii activităților 

de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și transfer a deșeurilor prin 

exploatarea SSCT Cristești, STZ5-Târnăveni, STZ6-Bălăușeri și STZ 7 -Râciu.  

Dl. consilier Kelemen: - O avem aici și pe doamna Toth Andrea de la ADI Ecolect. Dacă 

sunt intervenții la acest punct?   

Bună ziua, domnule Kiss. (S-a alăturat ședinței dl. consilier Kiss Zoltan – sunt prezenți 

15 consilieri locali) 

Dl. consilier Kelemen: - Dacă intervine cineva, referitor la, știu că s-a discutat ieri, dar 

dacă are cineva vreo intervenție în acest caz? Nu văd nicio intervenție și în acest caz o să supun 

la vot materialul. O să citesc nominal fiecare consilier care este prezent și vă rog să vă exprimați 

votul.  

Dl. Tamási – pentru,   d-șoara Frunda – pentru, Kelemen - pentru, dl. consilier Berecki 

Sandor – pentru, d-na Kakassy - pentru, dl. Iszlai – pentru, dl. consilier Jakab - pentru, dl. consilier 

Szabó Arpad – pentru, dl. consilier Venczi Janos – pentru, dl. consilier Șarlea Horea – pentru, dl. 

viceprimar György – pentru, dl. consilier Kiss – pentru,  dl. consilier Papuc – pentru,  dl. consilier 

Pui – pentru,   dl. consilier Mureșan – împotrivă. 

Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - până la 

finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă,  a gestiunii activităților de sortare a 

deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și transfer a deșeurilor prin exploatarea Stației 

de Sortare, Compostare și Transfer Cristești din județul Mureș. 



Dl. consilier Kelemen: -  Dacă sunt intervenții în cazul acestui material?  Nu văd nici o 

intervenție.  O să facem la fel.  

 Dl. consilier Tamási – pentru,   d-șoara Frunda – pentru, Kelemen - pentru, dl. consilier 

Berecki Sandor – pentru, d-na Kakassy - pentru, dl. consilier Iszlai – pentru, dl. consilier Jakab - 

pentru, dl. consilier Szabó Arpad – pentru, dl. consilier Venczi Janos – pentru, dl. consilier Șarlea 

Horea – pentru, dl. viceprimar György – pentru, dl. consilier Kiss – pentru,  dl. consilier Papuc – 

pentru,  dl. consilier Pui – pentru,   dl. consilier Mureșan – împotrivă. 

Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

Punctul nr. 3 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier local 

al domnului Pápai Laszlo Zsolt. 

Dl. consilier Kelemen: -  Dacă este cineva împotriva acestui material? – 

 Dacă se abține cineva? – 

 Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi.  

Am epuizat ordinea de zi. Vă mulțumesc foarte mult pentru prezență și trecem la diverse. 

Dacă vrea să ia cineva cuvântul în acest caz? 

Dl. consilier Mureșan: - Aș dori eu la diverse, dacă se poate. 

Dl. consilier Kelemen: -  Vă rog, dl. Mureșan, aveți cuvântul. 

Dl. consilier Mureșan: - Da. Școala Gimnazială Romulus Guga e una dintre școlile unde 

am fost numit în Consiliul de administrație. Sunt în Consiliul de administrație la Romulus Goga 

din noiembrie,  în octombrie s-a votat, deci din noiembrie sunt în Consiliul de administrație. Încă 

nu am fost contactat de nimeni de acolo, nici director, nici secretar, așa că aș dori ca Direcția 

Școli, deci este o întrebare către Direcția Școli,  aș dori să-mi trimită toate procesele verbale ale 

ședințelor de Consiliu de administrație de la Romulus Guga, pe noiembrie, deci din luna 

noiembrie până în prezent, ca să știu și eu ce s-a discutat, dacă sunt în Consiliul de administrație 

și încă nu am fost contactat de niciun fel. Vă mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: -  Dl. Șarlea, aveți cuvântul. 

Dl. consilier Șarlea: - Da, mulțumesc. Acum știu că pare ciudat, dar l-aș ruga pe domnul 

primar, dacă se poate, să îl numească pe domnul Papiu în Comisia de circulație, pentru că dânsul 

este destul de implicat, cunoaște problemele și cred că ar ajuta prezența dânsului mai departe în 

Comisia de circulație. Asta nu știu dacă se poate. Cred că cu toții am beneficia de sprijinul 

dânsului.  

În al doilea rând, înțeleg că intră din nou în discuție bugetul municipiului, pentru că au 

fost introduse niște cheltuieli care, să nu zic că sunt ilegale, dar nu se vor putea efectua, pentru că 

există o lege care interzice efectuarea acelor cheltuieli. Așa că vă rog să luați în considerare faptul 

că o să propun din nou amendamentele acelea pe care le-am propus la cealaltă ședință, prin care 

încercăm să aducem fonduri europene din nou, și mai departe pentru municipiu. Cred că sunteți 

conștienți că acel coridor de mobilitate, cum este denumit, Tudor - Centru - 7 Noiembrie, nu se 

va putea realiza prin aceste fonduri europene pe care le avem disponibile, așa că trebuie să alegem 

alte proiecte pentru care să accesăm acei bani din fonduri europene. Așa că vă rog să luați în 

considerare ceea ce am solicitat și să votăm în consecință. Mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: -  Mulțumesc foarte mult. Evident, dacă se va discuta din nou 

bugetul, am primit o notificare de la Prefectură, dar am senzația că au interpretat ceva greșit. Dar 

oricum, indiferent de asta, dacă se va discuta bugetul din nou, atunci evident va trebui să formulați 

amendamentele acolo. Mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții? Nu văd nicio intervenție.  Vă 

mulțumesc foarte mult pentru prezență și pentru timp. Erau hotărâri importante. Vă doresc o zi 

bună!  

 

 

                        Dl. consilier Kelemen Atilla-Márton – preşedinte de şedinţă_________ 

 

                        Secretar General al Municipiului Târgu Mureş ___________________ 

                                   Bordi Kinga 


